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Ons vaandelteam uiteraard 
ook!! Uitgebreid gaan we in 
deze Voorzet daarop in. Allerlei 
analyses worden erop los gelaten 
zonder daarbij tot echte ware 
conclusies te komen omdat in 
de voetballerij het te moeilijk is 
om die te trekken. Het is namelijk 
elke week anders! Winst en 
verlies liggen dicht bij elkaar. 
Verwachtingen worden graag 
naar boven bijgesteld zodra 
enkele klinkende resultaten 
worden behaald; echter enkele 
nederlagen zetten ons weer snel 
met beide benen op de grond. 
Soms wordt de realiteit daarbij 
uit het oog verloren. ‘Handhaving 
in de hoofdklasse’ was en is 
nog steeds de doelstelling van 
UDI’19.  En dat ligt nog steeds 
binnen ons bereik.  

In de winterstop is door de 
gemeente  het definitieve besluit 
genomen om over te gaan tot 
aanleg van  een kunstgrasveld.  
Natuurlijk weten we dat de 
meeste spelers liefhebbers blijven 
van gras. Het heeft charme, 
het ruikt lekker. Gras geeft je 
een goed gevoel. Bovendien 
geven rondvliegende pollen 
en modderpoelen een extra 

dimensie aan een wedstrijd. 
Kunstgras vervangt dan ook 
niet volledig het gras maar je 
dient het te beschouwen als 
een aanvulling op de huidige 
accommodatie zodat bij slechte 
weersomstandigheden ook tegen 
het balletje getrapt kan worden.

Ook binnen de Nederlandse 
taal komen zeker aanpassingen 
door de komst van kunstgras. 
‘De Dikke van Dale’ wordt zeker 
uitgebreid met nieuwe uitspraken 
want trainers moeten iets nieuws 
verzinnen voor kreten als ‘ik wil 
krijt aan je schoenen zien’ en 
‘het gras moet je opvreten’. Deze 
worden wellicht vervangen door 
‘het rubber moet om je oren 
vliegen’.
Bovendien is menig ouder blij 
met kunstgras want kleding zal 
zeker niet meer zo zwart zijn als 
daarvoor, keepers hoeven niet 
meer in de blubber  te duiken, 
voetbalschoenen lijden niet meer 
zoveel en last but not least: 
wedstrijden en trainingen worden 
vanwege onbespeelbaarheid van 
de velden niet meer afgelast. 

Genoeg beschouwingen over 
kunstgras. Deze Voorzet biedt 

meer. Naast de geijkte rubrieken 
heeft de activiteitencommissie 
zijn intrede gedaan in de Voorzet. 
Ook het G-voetbal is wederom 
van de partij en de redactie hoopt 
dat vele anderen deze goede 
voorbeelden zullen volgen.

Tenslotte wil ik u er op wijzen 
dat een student de afgelopen 
weken bezig is geweest om in 
het kader van een studieopdracht 
een aantal mensen te bevragen 
hoe de inhoud van de Voorzet 
naar hun idee eruit zou moeten 
zien.  In de eerstvolgende Voorzet 
wordt hiervan verslag gedaan. 

Rest mij nog u allen een fijne 
Pasen toe te wensen en veel 
leesplezier bij het lezen van deze 
Voorzet.  

van de redactie
Bij het verschijnen van dit Paasnummer hebben 
we de competitie eindelijk hervat op de nu snel 
‘groeiende’ grasmat en zijn we ons  aan het 
richten op het einde van de competitie. Wat gaat 
het worden? Kampioen, middenmoter of komt het 
degradatiespook om de hoek kijken. Alle teams van 
hoog tot laag krijgen hiermee te maken.





                                                                           
het voetbalblad voor de grootste familie van Udenmaart 2010

Sommige teams hebben sinds 
november vorig jaar minder dan een 
handvol competitiewedstrijden kun-
nen spelen en menigeen kwam voor 
niets naar de trainingsavonden. Voor 
de vereniging en het verenigingsle-
ven is dat meer dan vervelend. Daar 
kunnen een kerstveiling, nieuwjaars-
borrel en geslaagde carnavalsavond 
niet tegenop. De eerste prioriteit 
is toch voetballen !! Daar ben je lid 
voor geworden. Daarom is het goed 
dat bij de gemeente nu eindelijk de 
kogel door de kerk is en de aanbe-
stedingsprocedure voor de aanleg 
van een kunstgrasveld in de zomer 
loopt. Het werd tijd en zoals nu maar 
al te duidelijk blijkt ook hard nodig. 
Als we het nu voor elkaar krijgen nut 
en noodzaak voor een tweede veld 
aan te tonen, kunnen we wellicht 
vanaf 2011 op twee kunstgrasvelden 
aan de slag en is de continuïteit van 
trainingen en wedstrijden bij vorst, 
regen en sneeuw gewaarborgd, 
zoals bij clubs als Blauw-Geel, Ge-
mert, Schijndel, Cuijk en vele andere 
verenigingen in kleinere plaatsen 
dan Uden al lang het geval is.

Zoals gezegd hebben we tijdens de 
winterstop nog een aantal activitei-
ten gehad. De Kerstveiling was een 

groot succes: hoge opkomst, goede 
sfeer en een onnavolgbare Jean-
Marie Pfaff die zichtbaar genoot van 
zijn eerste keer als veilingmeester. 
Dat hij daarbij de veilingregels aan 
zijn laars lapte, omdat hij vond dat er 
zoveel mogelijk moest worden op-
gebracht voor het clubske, zij hem 
vergeven. Zijn hart zit duidelijk op de 
goede plaats. 

Ook de carnavalsavond waar 
erepenningen en vertinde knoeris-
sen werden uitgereikt door Prins 
Porcellus XLV (zie elders in de 
Voorzet)verdient een pluim. Met 
onze eigen buutreedner  ‘Clyde van 
de Bult-side’ alias ‘Adje v.d. Weelen’ 
die de gang van zaken bij UDI eens 
op de hak nam werd het een gezel-
lige en drukke avond.
Hulde aan degenen die het georga-
niseerd hebben, want dat kost toch 
altijd weer menig vrij uurtje. En tijd 
is het  kostbaarste wat de moderne 
mens heeft. 
Bedenk dat als je door de week 
en in het weekend bij UDI’19 al die 
vrijwilligers op en rond het veld in 
het geweer ziet. Het is het echte 
UDI-kapitaal!  

Paul Rüpp, Voorzitter

Van de voorzitter

We maken een vreemd 
seizoen door. Het is lang 
geleden dat we een  
winter hebben gehad 
met zoveel afgelastin-
gen. Trainingen en wed-
strijden gingen vaker  
niet door dan wel. 

‘De eerste prioriteit is toch 
voetballen !! Daar ben je lid 
voor geworden’. 
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Januari 2010: 
Na elf wedstrijden kon de selectie 
aan een welverdiende winterstop 
en aan de feestdagen beginnen 
en de door blessures geplaagde 
spelers aan een herstel werken 
om fit aan de tweede helft van 
de competitie te beginnen. 
De trainingsomstandigheden 
waren door de sneeuwval en de 
vrieskou niet optimaal te noemen, 
dus moest de technische staf 
flink improviseren. Wellicht uit 
kostenoverwegingen is men dit 
jaar niet zoals in het verleden naar 
warmere oorden uitgeweken. De 
gespeelde oefenwedstrijden tegen 
de A-junioren van NEC/FC OSS en 
tegen 2e klasser HVCH uit Heesch 
werden resp. met 4-2 en 1-0 
verloren. De uitgangspositie voor de 
start van de tweede competitiehelft 
was zelfs heel goed te noemen. 

Door diverse afgelastingen lag 
UDI twee wedstrijden achter op 
het speelschema en bezette het 
een zevende plaats. Hierdoor 
moest UDI een week eerder 
aan de bak dan het geplande 
competitieprogramma. Te beginnen 

met een uitwedstrijd op 17 januari 
2010 tegen rode lantaarndrager 
OSS’20. Wederom werd deze 
wedstrijd afgelast. De volgende 
wedstrijd die op het programma 
stond was de thuiswedstrijd tegen 
de virtuele koploper Dijkse Boys 
uit Helmond. Met de uitwedstrijd 
nog vers in het geheugen trok 
Dijkse Boys, overigens tegen het 
niet kansloze UDI, met 2-0 aan 
het langste eind. Zou UDI in de 
thuiswedstrijd dan weer voor een 
verrassing kunnen gaan zorgen? 

Voor de winterstop deed men dat 
al tegen andere titelkandidaten o.a. 
vv.Venray en JVC Cuijk, door resp. 
met 2-1 en 1-0 te zegevieren en 
verloor men ongelukkig met 0-1 
van Gemert. Ook deze pot won 
UDI tegen titelkandidaat Dijkse 
Boys tot ieders verbazing met 
4-2. Andere kanshebbers voor 
een top vier notering liepen in dat 
weekeind puntenverlies op. Door 
deze overwinning klom UDI naar 
een vijfde plaats. De volgende 
tegenstander was een uitwedstrijd 

De wedstrijden van 
UDI’19/Beter Bed in  
de hoofdklasse B

Deel: 2

Na een eerdere terugblik van de eerste elf 
gespeelde wedstrijden in de hoofdklasse B, die 
u op diverse websites hebt kunnen lezen bij o.a. 
http://www.supportersclubudi19.nl/,  
http://www.voetbal21.nl/  en http://www.thuisinvoetbal.nl/, 
nu hierop een vervolg.

door Fons Boekelder
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tegen Schijndel/VITAM, een heuse 
streekderby. Ook deze wedstrijd 
werd afgelast. Ook de ingelaste 
oefenwedstrijd op het kunstgras 
van de Treffers uit Groesbeek kon 
wegens hevige sneeuwval geen 
doorgang vinden. 

De eerstvolgende inhaalronde 
staat gepland voor 21 maart 2010 
en waarschijnlijk zal er ook wel 
een dubbelprogramma gespeeld 
worden in het paasweekeinde van 
3 en 5 april 2010. Als men de twee 
inhaalduels in winst weet om te 

zetten is de top vier heel duidelijk 
in het vizier. Plaats nummer vier 
betekent overigens rechtstreekse 
promotie naar de nieuw te vormen 
topklasse. En dat is ook wat 
UDI wil: “Op het hoogste niveau 
acteren”, zoals voorzitter Paul 
Rüpp dat in zijn nieuwjaarsspeech 
verwoordde. Achter de schermen 
zijn de technische mensen van UDI 
druk bezig met de selectie voor het 
volgend seizoen. Zoals technisch 
manager Theo van den Dungen 
half januari op Kliksport meldde: 
“Zoals het er nu naar uitziet zal er 

niemand bij de club vertrekken. 
Naast het behouden van de huidige 
groep zoekt men wel in aanvallend 
opzicht naar gerichte versterking. 
Belangrijkste blijft echter het Ujese 
gezicht”.
 
Februari 2010:
Op maandag 1 februari 2010 werd 
tijdens het sportgala het eerste 
elftal van UDI’19 tot sportploeg 
van het jaar 2009 in de gemeente 
Uden gekozen, dat zeker een 
felicitatie waard is. De eerste 
wedstrijd in de maand februari 

was tegen de nieuwe virtuele 
koploper Baronie uit Breda. Vooraf 
een topper in de wetenschap dat 
UDI bij winst zomaar mee zou 
doen om de bovenste plaatsen. 
Echter ook deze wedstrijd werd 
afgelast. Het weekeind daarop 
was het Carnaval en kon men 

zich drie dagen lang uitleven in 
dit Bourgondische feestgedruis. 
De eerstvolgende wedstrijd was 
uit naar laagvlieger Papendrecht, 
waar men in Uden overtuigend 
met 5-1 wist te winnen. Winst in 
Papendrecht zou betekenen dat 
UDI aanspraak zou kunnen gaan 
maken op een plaats bij de top vier. 
Daar zag het in de beginfase dan 
ook naar uit: Binnen twintig minuten 
leek UDI op rozen te zitten met 
een 0-2 voorsprong en moest de 
tegenstander met tien man verder. 
Wellicht met de Carnaval bij de 
UDI spelers nog in de benen, zag 
men het opportunistisch spelende 
Papendrecht echter alsnog langszij 
komen: 2-2. Door dit kostbare 
puntenverlies duikelde de ploeg van 
trainer John Meijs naar een zevende 
plaats i.p.v naar de top vier. 
Inmiddels heeft Mertin van Katwijk 
de TC laten weten volgend seizoen 
te zullen stoppen. Mertin zal 
stoppen door fysieke ongemakken 
en de ontwikkelingen zowel privé 
als op zijn werk. Om de opgelopen 
schade te beperken, moest men 
de volgende wedstrijd thuis tegen 
SV Meerssen winnend afsluiten. 
In Meerssen leverde dat niet al te 
veel problemen op en wist men de 
eerste uitzege van het seizoen met 
1-3 te behalen. Om de toon van de 
wedstrijd te zetten werd de Udense 
politiek erbij gehaald. Vooraf en 
tijdens de rust van de wedstrijd 

zouden de Udense lijsttrekkers 
op een heel bijzondere manier 
de strijd met elkaar aanbinden. 
Vooraf bestond de mogelijkheid 
voor bestuursleden van diverse 
voetbalverenigingen uit de 
gemeente Uden met de plaatselijke 
lijsttrekkers in de bestuurskamer 

‘Plaats nummer vier betekent overigens rechtstreekse 
promotie naar de nieuw te vormen topklasse. En dat 
is ook wat UDI wil: “Op het hoogste niveau acteren”, 
zoals voorzitter Paul Rüpp dat in zijn nieuwjaarsspeech 
verwoordde’. 



                                                                           
het voetbalblad voor de grootste familie van Udenmaart 2010

van UDI’19 een gesprek aan te 
gaan. Tijdens de rust zouden er 
door de lijsttrekkers onderling 
penalty’s worden genomen. Echter 
deze wedstrijd werd ook weer 
afgelast; het gesprek en de te 
nemen penalty’s met de lijsttrekkers 
gingen overigens wel door.

Maart 2010:
De KNVB heeft inmiddels een 
inhaalprogramma samengesteld, 
dat voor UDI’19 inhoudt dat men 
in een tijdsbestek van 30 dagen 
acht keer moet aantreden en ook 
op de donderdagavonden aan 
de bak zal moeten, te beginnen 
met een inhaalwedstrijd thuis op 
donderdag 11 maart’10 tegen SV 
Meerssen aanvang 20:00 uur. Maar 
eerst wacht UDI de uitwedstrijd 
tegen Venray een duel dat om de 
bovenste plaatsen zou gaan voor 
een plaats naar de topklasse. In 
Uden wist men deze wedstrijd 
na een boeiend schouwspel wat 
gelukkig met 2-1 te winnen. 

In Venray bakte de equipe van 
trainer John Meijs er in de eerste 
helft geen hout van. Na een 3-0 
ruststand in het voordeel van de 

Noord-Limburgers moest men aan 
een monsterscore gaan denken. 
Of zou UDI nog aan een inhaal 
race kunnen beginnen? Inderdaad 
de tweede helft werd een waar 
spektakel en wonderbaarlijk lukte 
het UDI ook nog om tot een 3-3 
stand terug te komen. Je zult je 
afvragen vanwaar die brutaliteit 
in de tweede helft waar het in de 
eerste helft zo aan ontbrak. Zou 
UDI dan nog voor een verrassing 
kunnen gaan zorgen en een punt 

uit Venray meenemen? Met nog 
zo’n vijf minuten te spelen leek het 
erop dat er een wonder in Venray 
zou plaatsvinden. Maar toen de 
kruitdampen opgetrokken waren, 
stond er na negentig minuten een 

4-3 eindstand voor Venray op het 
scorebord. Want in de slotfase 
sloeg sv Venray alsnog toe door 
een zondagsschot van 25 meter 
dat doelman Thijs van Hoeij klopte 
waardoor UDI alsnog onderuit ging. 
John Meijs na afloop: “We kunnen 
het dus blijkbaar wel. Zaak is om 
die daadkracht in de volgende 
duels vanaf het begin te tonen”. 

Vier dagen later kon men die 
daadkracht tonen toen sv Meerssen 

bij de “Parkzichters” te gast waren 
om de eerder afgelaste wedstrijd te 
komen spelen. UDI moet nu eerst 
een serie van drie thuiswedstrijden 
winnend zien af te sluiten om mee 
te blijven doen om de bovenste 
plaatsen. Tegen sv Meerssen werd 
het startschot gegeven en moesten 
de Zuid-Limburgers als eerste 
geslachtofferd worden. Het pakte 
heel anders uit dan werd verwacht 
en mocht UDI van geluk spreken 
dat het in deze wedstrijd na een 1-1 
gelijkspel alsnog een punt aan zijn 
totaal kon toevoegen. De volgende 
wedstrijd was twee dagen later 
tegen UNA uit Zeelst. Daar moest 
men van winnen om een rol van 
betekenis te kunnen blijven spelen 
voor een plaats bij de eerste zes. 
Na twee minuten spelen keek UDI 
al tegen een 0-1 achterstand aan. 
Halverwege de eerste helft wisten 
de gasten de score uit te bereiden 
naar 0-2. In de 35e minuut moest 
doelman Thijs van Hoeij met een 
strafschop tegen en een rode 
kaart het veld verlaten wegens het 
neerleggen van een tegenstander. 
De toegekende strafschop weet 
invaller doelman Tom Jacobs dan 
nog wel te stoppen. Maar met tien 
tegen elf dendert UNA over UDI 
heen en werd het tenslotte 0-6. 
Door deze nederlaag kan UDI een 
plaats bij de eerste zes voorlopig 
op een zijspoor zetten en zal de 
blik meer op de onderste plaatsen 
zijn gericht. De eerstvolgende 
tegenstander staat  alweer gepland 
voor donderdagavond 18 maart 
thuis tegen Baronie. Meer hierover 
in de volgende Voorzet.

Slotbeschouwing:
De resultaten tot aan de winterstop 
waren zeer bevredigend te noemen. 
Na elf wedstrijden bezette UDI 
een zevende plaats met zestien 
punten uit elf wedstrijden. Twee 
wedstrijden minder gespeeld dan 
koploper Gemert met vijfentwintig 
punten uit dertien wedstrijden. 
De start na de winterstop is 

“Zoals het er nu naar uitziet zal er niemand bij de club 
vertrekken. Naast het behouden van de huidige groep 
zoekt men wel in aanvallend opzicht naar gerichte 
versterking. Belangrijkste blijft echter het Ujese gezicht”.
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veelbelovend te noemen met een 
4-2 overwinning in de thuiswedstrijd 
tegen Dijkse Boys. Daarna komt 
het verval door een gelijkspel bij 
degradatiekandidaat Papendrecht 
2-2, verlies bij Venray 4-3, een 
gelukkig gelijkspel thuis tegen sv 
Meerssen 2-2 en een ontluisterende 
nederlaag thuis tegen UNA met 0-6. 
Door deze slechte resultaten 
maakt UDI een vrije val met tien 
verliespunten in vijf wedstrijden 
naar plaats negen met eenentwintig 
punten uit zestien wedstrijden. De 
eerdere blik naar boven moest nu 
worden bijgesteld naar beneden. 

Om niet in de gevarenzone te 
geraken, zullen er op korte termijn 
toch punten moeten worden 
gepakt. De vraag die me vooral als 
supporter bezig houdt is vanwaar 
die terugval na de winterstop. Naar 
mijn mening is dit een UDI team 
waaraan het momenteel aan elke 
klasse ontbreekt, zoals van voor de 
winterstop. Wil je resultaten behalen 
op hoofdklasse niveau, dan is toch 

een van de voornaamste regels in 
de sport, neem je rust en ga op tijd 
naar je bed; helaas laat dat, naar 
mijn mening, te wensen over. Ik 
vind dan ook dat je als speler een 
verantwoordelijkheid naar je club, 
trainer en supporters hebt, zeker 
als daar ook nog een geldelijke 
vergoeding voor tegenover staat. 
Heb je er dat niet voor over, dan 
moet je in een lager elftal gaan 
spelen. Zo logisch is dat. 

Dat de realiteit UDI heeft ingehaald 
is zeker, maar daar kun je je nu niet 
meer achter verschuilen. Wil je in 

de toekomst op topamateur-niveau 
blijven presteren, maar je hebt 
de kwalitatief beoogde speler(s) 
met de juiste mentaliteit niet in 
eigen gelederen voorradig, wat nu 
halverwege de competitie blijkt te 
zijn, dan zul je toch elders moeten 
gaan winkelen voor de positie(s) 
in de linies waar dat nodig lijkt te 
zijn. Doe je dat niet, dan kan dat 
wel eens een struikelblok worden. 
Om te beginnen kan men proberen 
Udense voetballers, die elders op 
niveau actief zijn, terug te halen. 
Dat dit niet eenvoudig is moge 
duidelijk zijn, maar niet geschoten is 
altijd mis. Kortom, er breken drukke 
tijden aan voor de TC.

Het vervolg hierop kunt u lezen in 
de volgende Voorzet.
”De wedstrijden van UDI’19/Beter 
Bed in de hoofdklasse B”. deel 3.  

‘Wil je resultaten behalen 
op hoofdklasse niveau, 
dan is toch een van de 
voornaamste regels in de 
sport, neem je rust en ga 
op tijd naar je bed; helaas 
laat dat, naar mijn mening, 
te wensen over’. 
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In de vorige voorzet informeerde ik u over het 
meidenvoetbal bij UDI’19. Dat het meidenvoetbal in 
beweging blijft, bleek al vlug. De MA2 heet nu de MB1. 
In de MB-leeftijdsklasse kunnen deze meiden nog 
beter laten zien waartoe zij in staat zijn. 

We hebben ervoor gekozen om geen MD3 te laten 
starten in januari. Het bleek een betere oplossing om 
het MD2 7-tal om te turnen tot D10m.
Nu kunnen meer meiden voetballen omdat de D10m op 
een groot veld voetbalt en dus ook met 11 speelsters. 

Na de winterstop wordt er ook al langzaam een beetje 
gekeken naar volgend seizoen. Het blijkt elk jaar een 
hele klus om de meiden zo veel mogelijk binnen hun 
eigen leeftijdsgroep te laten voetballen. Hoe de teams 
er precies uit gaan zien, weten we nog niet. We weten 
wel dat er volgend seizoen plaats is voor meiden in de 
D-leeftijd. Ben jij een meisje, geboren in 1997, 1998 of 
1999 en wil je graag gaan voetballen? Meld je dan nu 
vast aan. Dat kan bij Carla Doeleman: groepsleider.m@
udi19.nl

Trainer in de spotlights: Ron Blijleven!
Ron is bezig aan zijn laatste seizoen als trainer van een 
meidenteam. Hij heeft de meiden van de MA1 jarenlang 
getraind. Dat begon al toen ze nog MD waren. Het 
meidenvoetbal van UDI’19 zat toen een beetje in het 
slop. Ron heeft, samen met andere leiders en trainers, 
zijn schouders eronder gezet en het niveau van het 

meidenvoetbal aardig omhoog weten te werken. 
Als je aan de gemiddelde UDI-man vraagt wie Ron is, 
krijg je meestal te horen dat dat die Amsterdammer is 
met die grote mond. Als je aan “zijn” meiden vraagt 
wie Ron nu eigenlijk is, hoor je alleen maar positieve 
dingen. Ron is grappig, je kan met problemen bij hem 
terecht, hij neemt de tijd voor je, hij is begripvol en hij 
haalt het beste uit je als voetballer. Ze vinden allemaal 
dat ze veel te danken hebben aan Ron. Hij inspireert de 
meiden, weet wat er in ze omgaat en leert ze natuurlijk 
ook heel veel van het voetbalspelletje. Jammer dat we 
hem volgende seizoen moeten missen, maar gelukkig 
kunnen we nog een paar maanden van deze bijzondere 
mens genieten.

Tot slot
Dan hebben we er binnen het meidenvoetbal ook nog 
een echte Pineut bij gekregen. Ria Ceelen, trainer/
coach van de D10m kreeg deze onderscheiding tijdens 
de carnavalsavond. Hartstikke verdiend! Iemand die 
zich al zolang inzet voor UDI’19 verdient het om in het 
zonnetje gezet te worden. En in dit geval is dat echt al 
heel lang...

In 1988 werden er al UDI-meisjes kampioen 
onderleiding van Ria (toen nog Dekkers). In 2009  
werd er weer een meidenteam kampioen onderleiding 
van Ria.   

Het meidenvoetbal blijft  
in beweging!
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Na een scan gemaakt te hebben 
van alle potentiële Topklasse clubs 
zijn wij tot de conclusie gekomen 
dat als wij als TC van UDI’19 onze 
opgaande weg willen doorzetten 
en wij als TC vinden dat UDI’19 
structureel in de Topklasse moeten 
kunnen verblijven! 
Met onze Jeugdopleiding als 
basis, aangevuld met enkele 
versterkingen, zal dit structureel 
mogelijk worden. Wanneer is de 
vraag. 
Wat zullen de voor- en nadelen 
zijn als UDI’19 in de Topklasse zou 
spelen?
•  we kunnen voldoen aan de 

ambitie van onze eigen spelers, 
dus deze zullen minder snel voor 
een andere club kiezen. 

•  Ook voor bestuurders, trainers 
en medewerkers is een hoge 
maar haalbare ambitie een 
goede motivering voor inzet en 
betrokkenheid.

•  we krijgen te maken met een 
hoger niveau tegenstanders, 
krijgen dus beter voetbal te zien 
en zullen hierdoor ook meer 
toeschouwers trekken.

•  in de Topklasse krijgen we te 
maken met landelijke exposure en 
-televisie. Dit is voor onze huidige 
en nieuwe sponsoren een nieuwe 
kans op exposure, waardoor er 
extra inkomsten mogelijk zijn.

•  Extra kosten zullen er ook zijn. 
Denk aan reis en verblijfkosten, 
aanpassingen aan de 
accommodatie, misschien wat 
extra spelerskosten en inzet van 
externe.

•  Regelgeving; CAO 
contracten, pensioenen, 
opleidingsvergoedingen, 
spelersmakelaars, enz.. Daar 
willen wij als amateurvereniging 
van weg blijven. De regelgeving 
hier omtrent wordt op dit moment 
uitgewerkt. 

Het doorgroeien van onze huidige 
selectie, het blijvend verbeteren 
van onze Jeugdopleiding, het 
optimaliseren van de organisatie 
rond de 1e  selecties, het beter 
faciliteren van randzaken en het 
betrekken van de Udense omgeving 
bij deze plannen zullen het mogelijk 
maken om deze stap binnen een 
jaar of 3 jaar te kunnen zetten.
Mocht u zich uitgedaagd of 
geroepen voelen ons hierbij te 

Met het beantwoorden 
van deze vraag heeft de 
TC van UDI’19 BB zijn 
doelstellingen drastisch 
herzien. In de doelstelling 
van het Strategisch 
Beleidplan staat dat we 
met ons 1e in de top van 
het amateurvoetbal willen 
spelen. Vorig jaar vonden 
we dat de 1e klasse ook 
nog binnen deze definitie 
viel. Maar Topklasse? Is dat 
meer amateur- of betaald 
voetbal?….valt dat ook 
binnen onze definitie? .....
JA!!!!

“UDI-1 in de Topklasse”

 is het een droom, een ambitie of een mogelijkheid?
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ondersteunen, dan horen we dit 
natuurlijk erg graag…..alle hulp is 
welkom en nodig!

Een bijdrage voor het verbeteren 
van de Jeugdopleiding denken Bart 
van Lanen, Lammy van Hooft en 
ikzelf bij elkaar te verdienen door 
de Pelgrimsroute naar Santiago de 
Compostella te gaan fietsen. Deze 
oud-UDI coryfeeën vertrekken op 
22 mei met tentjes en pannetjes 
op de pakkendrager en willen 
deze 2500 km lange route in een 
kleine 4 weken afleggen. 50% 
van de opbrengsten gaan naar de 
Jeugdopleiding van UDI’19 en 50% 
gaat naar de Stichting Cliniclowns, 
een geweldig initiatief om zieke 
kinderen aan een lach en kans op 
genezing te helpen.
Wij willen u vragen ons te helpen 

door hier een leuke bijdrage voor 
bij elkaar te fietsen, wat ons zal 
stimuleren tijdens zware momenten 
gedurende deze rit. Dit is mogelijk 
door een formulier in te vullen wat 
verkrijgbaar is bij ons en achter 
de bar in het UDI-Clubhuis. Alvast 
heel erg bedankt namens al deze 
kinderen…….

De Selectieperiode is ondanks de 
erg lange winterstop al weer volop 
aan de gang. Zoals u kunt lezen 
in het bewaarnummer en op de 
website is de selectieprocedure 
sterk veranderd. Talenten worden 
beoordeeld tijdens wedstrijden 
gedurende het seizoen en niet in 
apart georganiseerde trainingen 
of partijtjes. Talenten worden door 
een grote groep scouts, trainers 
en medewerkers van de TC en JB 

beoordeeld en in overleg worden de 
voorlopige selecties geformeerd.
Beoordelingscriteria blijven 
hetzelfde; het gaat niet alleen om 
karakter en/of fysieke gesteldheid, 
het gaat ook om normen & 
waarden,  talent en winnaars-
mentaliteit.

Zoals elk jaar geeft dit onderwerp 
veel stof voor discussie. We 
hebben met deze nieuwe 
werkwijze een breder gedragen 
en onafhankelijke manier van 
selecteren bewerkstelligd, maar het 
zal nooit voor elk talent betekenen 
dat hij of zij in de beoogde selectie 
kan spelen. Het aanbod, zeker in de 
onderbouw, is erg groot. Gelukkig!

Namens de TC UDI’19 Beter Bed,

Wim van Cuijk   

Op 22 mei 2010 vertrekken Bart van Lanen, Lammy van Hooft en Wim van Cuijk op de fiets naar Santiago de 
Compostela. Voor de al meer dan 40 jaar lid zijnde Udi-coyfeeën, heeft deze pelgrimstocht twee redenen;
- Ze zijn alle drie de 50 jarengrens gepasseerd en zijn toe aan een retraite.
- Z e fietsen voor twee goede doelen... en de opbrengsten gaan voor 50% naar de ambitieuze Jeugdopleiding van 

Udi’19 Beter Bed en voor 50% naar een zeer goed doel; de Cliniclowns.

Zoals iedereen weet is het enorm belangrijk om de jeugd van de straat af te houden en ze plezier te laten beleven 
aan sport. Udi’19 neemt haar taak erg serieus en wil naast het bieden van plezier ook nog eens helpen hun 
talenten te ontplooien. Dit gaat gepaard met veel inzet en hoge kosten.
De ander 50% gaat naar de Cliniclowns. Deze organisatie zet zich onvoorstelbaar  positief  in voor kinderen 
waarvoor een lach net zo belangrijk is als hun medicijn. Uw financiële ondersteuning zal voor ons, op moeilijke 
momenten tijdens deze bijna 2500 km lange pelgrimstocht, een extra motivatie zijn om toch door te zetten. 

1)  Ja, ik sponsor voor ……..............  eurocent/km/persoon. (max. 3 personen)

2)  Ja, ik sponsor……................ euro voor dit geweldig initiatief.       Ja/nee voldaan

Getekend;  te …………............……………op  ..….........  - ..... …....  -  2010

Naam;……………….................................….....................…handtekening;.............................................................

Wij willen u bedanken voor uw ondersteuning en hopen dat vele kinderen hier groot plezier aan zullen beleven.

"
Sponsorovereenkomst “drie musketiers” 
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Trainers en kinderen moeten 
tenslotte weten waar hij of zij 
aan toe zijn.  De kinderen trainen 
bloksgewijs, zodat de afsluiting 
van een groep (na 2 jaar) aansluit 
op de volgende groep. Zo wordt 
de opleiding steeds uitgebreider 
tot alles aan bod komt in de 
A-groep.  En uiteraard een heel 
belangrijk feit was dat er trainers 
beschikbaar moesten zijn. Als 
eerste zijn  twee van de UDI-
trainers (Peter Asselman en 
Ad Stuiver)naar de Frans Hoek 
Keepercursus geweest en hebben 
daar het diploma gehaald. Hier 
werd de opleiding mee gestart. Na 
een snelle start kwamen er meer 
aanmeldingen binnen van trainers 
die graag keepers wilden gaan 
trainen. Op dit moment is er een 
keepercoördinator/trainer (Peter 
Asselman) aanwezig met een staf 
van een zeven tal keepertrainers ( 
Theo van den Dungen, Ad Stuiver, 
Alex Brouwer keeperscout van PSV, 
Ed Stempher, Kevin Willems, Frans 
van Lavieren tevens Scout en Ton 
Koster). 

Van maandagavond tot en 
met donderdagavond worden 
alle keepers van de F-jes tot 
de A-teams getraind. Hierbij 
zijn ook de keepsters van de 

dames/meisjesteams aanwezig 
en G-keepers. Het blijkt dat er 
veel belangstelling is voor deze 
opleiding, want op dit moment zijn 
er totaal zo’n kleine 80 keepers 
bezig om beter  te worden. Ook 
buiten Uden is de belangstelling 
voor onze opleiding groot. Op de 
keeperdag van UDI’19, die telkens 
wordt gehouden op de woensdag 
in de herfstvakantie, is altijd veel 
aanloop van verenigingen als De 
Rakt, rksv Volkel, Odiliapeel, Fc 
Uden, Festilent en rksv UDI’19. We 
kunnen deze keeperdag op non-
commerciële basis organiseren 
door de ondersteuning van 
UDI’19, Super de Boer en de SCU 
(supportersvereniging van UDI’19).  
Met hun steun kunnen we 
de keepertjes een hele leuke 
middag bezorgen met de daarbij 
behorende demonstratie van de 
eerste selectiekeepers van de 
verenigingen. 

Zelfs met de KNVB/NIKE 
Voetbaldagen worden keepers door 
scouts in de gaten gehouden en 
komen ook hier talenten uit voort. 
Deze  talenten worden aan het 
eind van deze week in het zonnetje 
gezet en aangemoedigd om door te 
gaan. Het blijkt dat er zelfs talenten 
uit de lagere teams naar boven 

komen omdat deze tegenwoordig 
gescout worden en zeker een kans 
krijgen om met de selectiekeepers 
mee te trainen en eventueel een 
gooi te doen naar een selectieteam. 
Kijk  maar eens de keepers die 
wij in de afgelopen jaren hebben 
afgeleverd uit onze opleiding aan 
alle selectieteams. Zelfs de eerste 
drie seniorenelftallen hebben 
keepers uit onze eigen opleiding. 
Door een goede communicatie 
tussen de keepertrainers en de 
voetbaltrainers komen de keepers 
op de juist plaats terecht. Dit komt 
omdat de selectiekeepers jaarlijks 
door de keepertrainers worden 
beoordeeld  op capaciteiten 
waarover zij beschikken en daarbij 
worden ingedeeld op het juiste 
niveau, dit geldt tevens voor de 
keepers van de lagere niveaus dmv 
scouting. 

Wij proberen bij UDI’19 zo goed 
mogelijk op ons niveau de keepers 
op te leiden en wel zodanig dat ze 
opvallen bij de BVO’s. Die gaan met 
deze jongens verder en wij kunnen 
dan alleen maar hopen dat ze dan 
nog sterker bij ons terug komen.

Peter Asselman

Keepercoördinator/trainer UDI’19   

Sinds 2005 is de keeperopleiding bij UDI’19 geïntegreerd 
in de nu bestaande jeugdopleiding. Dit houdt in dat er 
gericht getraind wordt met de daarvoor beschikbare 
keepertrainers. Dat dit noodzakelijk was bleek uit het 
feit dat de keepers als het ware een weeskindje waren 
en er veel keepers geen training kregen. Om zo’n 
keeperopleiding te starten werd er door Peter Asselman 
eerst een ”opleidingsplan” geschreven met daaraan 
gekoppeld “de doelstellingen”. 

Keeperopleiding 
UDI’19
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Om misverstanden te voorkomen 
willen wij u uitleggen omtrent 
inschrijving KNVB voetbaldagen. De 
inschrijving voor deze voetbaldagen 
zijn door de KNVB voor eerste maal 
digitaal gedaan. 
Op 18 december 2009 konden 
de kinderen die vorig jaar reserve 
hebben gestaan als eerste 
inschrijven voor deze dagen. De 
tweede cyclus was het inschrijven 
voor de kinderen die vorig jaar 
daadwerkelijk hebben meegedaan. 
De nieuwe kinderen die mee 
konden doen konden dit daarna 

doen. Nu bleek dat half januari het 
aantal van 144 kinderen reeds was 
bereikt en de andere kinderen op 
de reservelijst geplaatst werden 
voor het volgend jaar. 
Nu is het zo dat UDI’19 dit niet 
organiseert maar de KNVB. De 
KNVB maakt alleen gebruik van de 
locatie van UDI’19. 

In november heeft op de UDI 
website een bericht gestaan dat de 
inschrijvingen voor 2010 zouden 
starten en dat de kinderen digitaal 
middels de KNVB-site moeten 

worden opgegeven en dat er maar 
144 kinderen mee konden doen. 
Uitgangspunt daarbij was:’Wie het 
eerst komt, wie het eerst maalt’. 
Dit bericht heeft in het Udens 
Weekblad gestaan. Daarnaast 
zijn er in de kantine in januari 30 
aanmeldingsformulieren neergelegd 
voor de nieuwe inschrijvingen met 
de vermelding op het krijtbord. 
Dus aan publiciteit is alles gedaan. 
Echter een ander probleem was, 
dat er in de maanden december en 
januari helemaal niet gevoetbald is. 
Daardoor bleven veel formulieren 
liggen. 

Ik hoop dat u begrip heeft voor 
deze situatie en dat u begrijpt dat  
UDI’19 hier absoluut niets aan kan 
doen. De KNVB/NIKE Voetbaldagen 
worden telkens in de laatste week 
van de grote vakantie gehouden 
en de inschrijving vindt altijd plaats 
in december en januari. Er kan 
dan ook geen rekening gehouden 
worden met eventuele vakanties.
 

Stafhoofd KNVB Peter Asselman, 

locatie Uden.   

Inschrijvingen 
KNVB-NIKE Voetbaldagen 2010

”Goals van de velden” 
Het komt nog steeds voor dat er na afloop van de trainingen goals op de velden blijven staan. Dit 
is heel lastig voor de gemeente omdat deze om de goals heen moeten maaien of als ze het veld 
moeten rollen. 

Om het veld zo goed mogelijk te houden hebben we aan iedereen die van de velden gebruik maakt 
het volgende verzoek: “Kan iedereen, zowel senioren als junioren als pupillen, de goals na afloop 
van hun eigen training aan de zijkant van het veld neerzetten. Je mag de goals natuurlijk altijd laten 
staan in overleg met het team dat na jou training heeft. De laatste van de avond moet natuurlijk 
altijd de goals van het veld halen. Zo ook diegene die op zaterdag of zondag gebruik maken van het 
trainingsveld voor een warming-up of een ingelaste training.”

Deze vraag geldt natuurlijk niet voor diegene die zich wel netjes aan de afspraak houden.

Bedankt voor je medewerking..
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Kerstveiling 2009 
‘een groot succes’

Buiten was het winters koud, bin-
nen in het clubhuis was het warm, 
knus en vooral gezellig. Oliebol-
len, hapjes en een lekker drankje 
zorgden voor een prima sfeer onder 
de ruim 200 bezoekers. Natuurlijk 

was de aanwezigheid van Jean 
Marie Pfaff als gastspreker een 
publiekstrekker en de sympathieke 
Belg deed zijn uiterste best om voor 
de club zo veel mogelijk geld te 
verdienen. 

Na het optreden zorgden onze 
2 “eigen” veilingmeesters, Joost 
en Jack, voor een prima show en 
de 190 kavels vlogen als warme 
broodjes over de toonbank. Er was 
voor iedereen wel wat, voor de 
grote en de kleine portemonnee, 
maar vooral was het gezellig.

Toen voorzitter Paul Rüpp om half 
één de veiling afsloot waren er al-
leen maar tevreden gezichten. De 
penningmeester kon zeer tevreden 
zijn over een opbrengst van 25.000 
euro. De gasten hadden een fijne 

avond gehad die overigens nog 
wel met een uurtje borrelen werd 
afgesloten. 

Als voorzitter van de veilingcom-
missie wil ik van deze gelegenheid 
gebruik maken om een aantal men-
sen te bedanken. Allereerst natuur-
lijk onze sponsoren die wederom 
een grote hoeveelheid mooie kavels 
ter beschikking hadden gesteld, 
zonder hen was dit evenement niet 
mogelijk. Bedankt daarvoor namens 
de vereniging UDI’19/Beter Bed en 
wij hopen in de toekomst weer een 

beroep op u te mogen doen. 
Ook een woord van dank aan de 
leden van de Business Club van 
UDI’19 die in grote getalen aan-
wezig waren en dapper hebben 
meegeboden, maar natuurlijk ook 
alle andere bezoekers en kopers 
want zonder kopers geen veiling. 
Jullie hebben er een mooie avond 
van gemaakt. 

Tot slot een welgemeend dank-
woord aan alle vrijwilligers die op 
welke manier dan ook hebben 
bijgedragen aan het welslagen van 
deze 4e Kerstveiling. Hij gaat de 
boeken in als de gezelligste tot nu 
toe, waarmee de doelstelling voor 
de 5e Kerstveiling al is gezet.
Het kan altijd mooier en beter, maar 
hiermee waren we al dik tevreden. 
Bedankt allemaal ! 
Ik wens u allen prettige feestdagen 
en een gezond en sportief geslaagd 
2010 toe !!! Zaterdag 18 december 
2010 zou een mooie datum zijn 
voor de 5e Kerstveilig. Noteert u 
maar in uw agenda. We gaan ons 
lustrum groots vieren!!  

‘Tot slot een welgemeend dankwoord aan alle vrijwilligers 
die op welke manier dan ook hebben bijgedragen aan 
het welslagen van deze 4e Kerstveiling’.
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Naam: Ad Claassen
Geb.datum: 31-03-1946
Getrouwd: Ja, met Truus
Kinderen: twee, Judith en Ron en 
schoondochter Maaike.
Huisdieren: Geen

Hoe lang ben je lid bij UDI’19?
Ad is 7 jaar lid van UDI’19, maar is 
al 55 jaar een actieve supporter!!!
Hij heeft altijd actief gevoetbald bij 
het Buurtvoetbalclub Melle en bij 
OVB (ontzettend veel bier). Zeven 
jaar geleden is dat gestopt. Vanaf 
dat moment  is Ad lid geworden 
van onze club.

Wat doe je binnen de vereniging?
“Ik ben al 7 jaar scheidsrechter bij 
UDI’19. Op maandag- en vrijdag-
ochtend maak ik deel uit van de 
medewerkersgroep”. Verder maken 
zijn handen wat zijn ogen zien.

Wat is je beroep (geweest)?
Ad was onderhouds-en storings-
monteur bij CHV in Veghel en Oss. 
Nu is hij een vutter.

Wat is je grootste hoogtepunt?
Zonder twijfel de geboorte van zijn 
kinderen en de trouwdag van zijn 
zoon, 1,5 jaar geleden.

Wat is je grootste dieptepunt?
De dood van zijn zwager, op 

hele jonge leeftijd, was een groot 
dieptepunt. Ook het verlies van zijn 
ouders, ook al hadden zij een res-
pectabele leeftijd, heeft veel indruk 
gemaakt.

Heb je nog meer hobby’s?
Ad heeft veel hobby’s. Maar vooral 
beeldhouwen met zijn vrouw is 
een grote passie. De vrouw van Ad 
schildert. Samen brengen ze op een 
creatieve manier veel tijd door. 
In oktober 2010 is er een expostie 
bij Huize Padua. Wil je er meer over 
weten dan kun je hun eigen website 
www.atelierclaassen.nl bezoeken
Bij atletiekvereniging ´de Keien´ is 
Ad ook een graag geziene vrijwil-

liger. Hij is daar 3 dagen in de week 
te vinden om allerlei klussen op te 
knappen!

Heb je zelf actief gevoetbald?
Bij het buurtvoetbal heeft Ad tot 
en met zijn 45ste gevoetbald en is 
hij scheidsrechter geweest bij het 
buurtvoetbal, daarna 10 jaar bij 
OVB. Op zijn 55 is Ad gestopt met 
actief te voetballen. Nog steeds is 
Ad scheidsrechter. Ook bij UDI’19.

Wie is je favoriete club na 
UDI’19?
“Geen enkele andere club!!!!”
Wie wordt er kampioen in de ere 
divisie?  PSV

de

van Ad Claassen
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Wie wordt er kampioen in de 
Hoofdklasse B?
Ad hoopt dat Gemert wint! Hij vindt 
deze club sympathiek en er voet-
ballen veel “eigen jongens” van die 
club in het eerste elftal.

Wat is je favoriete:
Vakantie bestemming: Nederland.
Muziek: Uit de jaren 60. Waaronder 
de Rolling Stones.
Tv programma: Sportprogramma’s 
en kunstprogramma’s.
Gerecht: De Hollandse kost
Krant/tijdschrift: Brabants Dagblad/ 
kunsttijdschriften.
Internetpagina’s: Dagbladen zoals 
NRC. Telegraaf en Algemeen Dagblad

Waar heb je een hekel aan?
“Aan mensen die andere mensen 
niet in hun waarde laten”.

Wat vindt je van onze club 
UDI’19?
Ad vindt het een prachtige club. 
Een beetje Bourgondisch zelfs. De 
onderlinge collegialiteit onder de 

vrijwilligers van de maandag- en 
vrijdagochtend groep is uitstekend!  
Dat is erg plezierig!

Wat vind je van ons clubhuis?
“De gezelligste kantine van  Ne-
derland! Met de uitstraling van een 
bruincafe!”

Wat is je beste eigenschap?
Volgens Ad kan hij geen nee zeg-
gen! Al merkt Ad wel op dat dat ook 
een  slechte eigenschap kan zijn!

Wie zou je wel eens willen ont-
moeten?
Willem van Hanegem. Ondanks zijn 
traagheid en zijn slechte motoriek 
is hij een geweldig mens en een 
uitstekende voetballer!

Voor wie heb je bewondering?
“Voor mensen die van hun kunst, 
hobby hun beroep kunnen maken. 

Wat vind je van onze bondscoach 
van Marwijk?
Dit is volgens Ad een geweldige 

man. Met het G-team van UDI’19 
hebben ze eens per jaar een toer-
nooi dat georganiseerd wordt door 
de coaches van het betaal voetbal. 
Op dat toernooi lopen de coaches 
rond en begeleiden de G-teams. 
Sommige coaches zijn erg hau-
tain. Maar van Marwijk is precies 
dezelfde man als op tv. Oprecht en 
erg geïnteresseerd in de ander.

Wie verdient er een pluimpje?
Ko Doeleman. Dit vanwege de grote 
betrokkenheid bij het G-voetbal. 
Ko staat altijd klaar voor de club. 
Hij is een veelzijdige vrijwilliger, van 
materiaalman, veld onderhoud en 
het G team. Dus Ko bij deze!!!

Heb  je nog op- of aanmerkingen?
Mensen die hun kinderen bij UDI’19 
laten voetballen én seniorenleden 
mogen wel wat meer complimenten 
geven aan al die vrijwilligers die bij 
UDI’19 betrokken zijn. 
En graag wat minder commentaar!!

Ad, Dank je voor je tijd!  

UDI’19 ook 
in Afghanistan

Er zijn ongeveer 25000 man 
gelegerd bestaande uit wel 12 
nationaliteiten. De omtrek van het 
kamp is 16 km en wordt met de 
dag groter. We kunnen eten in 4 
verschillende eetzalen die 24 uur 
per dag open zijn. Slapen doen we 
met twee man in een omgebouwde 
zeecontainer met airco. Dat is echt 
geen overbodige luxe als u bedenkt 

dat het hier 55 graden kan zijn .
Het eerste wat je opvalt als je hier 
uit het vliegtuig stapt is stof  en 
nog eens stof. Voertuigen, je haar, 
laptop, noem maar op alles zit 
onder het stof. En als er dan geen 
water is om je te douchen !!!!

Dit was even een kleine inleiding.
De echte reden dat ik dit stukje 

schrijf is dat ik de jongens van 
E7 wil bedanken voor het leuke 
shirt. Er is niets leuker als je 4,5 
maand van huis bent om iets 
van het thuisfront te mogen 
ontvangen. Jongens super. Ik hoop 
jullie allemaal zo snel mogelijk  
persoonlijk te kunnen bedanken.
Veel plezier met voetballen en 
natuurlijk….. winnen.  

Ik ben Erik Koehof vader van Timo die in de 
E-7 speelt en werkzaam op vliegbasis Volkel. 
Op dit moment uitgezonden voor 4,5 maand 
naar Afghanistan. Kamp Kandahar.  Om u een 
kleine indruk te geven van het kamp.
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Bij PSV is echter de fotograaf van 
dienst op het idee gekomen om alle 
spelers in exact dezelfde houding 
vast te leggen. Gelet op die houding 
en de plaats waar de foto’s hangen 
ongetwijfeld met de gedachte om de 
tegenstander te imponeren, want op 
weg naar de spelerstunnel kun je ze 
onmogelijk missen. 

Op die foto’s staan alle spelers van 
PSV in een soort ‘Rocky Balboa-
houding’: De armen gekromd en met 
gebalde vuisten langs het lichaam. 
Het gezicht op: ‘Kijk maar uit, ik lust 
je rauw’. Bij enkele spelers heeft 
deze stoere houding nog wel iets, 
maar bij de aanblik van de meeste 
kiekjes voel je spontaan een lach 
opkomen. 

Voor een bezoekende ploeg die 
strak staat van de spanning is het 
bekijken van deze foto’s voor de 
wedstrijd een absolute aanrader. 
PSV moet oppassen dat deze foto’s 
niet de titel kosten. De foto van 
Danko Lazovic hangt er overigens 
nog. Ook hij was vastgelegd met 

een gevaarlijke blik en opgepompte 
borstkas. Bij hem deed deze aanblik 
niet eens vreemd aan. De afgelopen 
jaren zagen we de Serviër regelma-
tig zo scheldend richting publiek of 
trainer. In het laatste geval haalde 
hij er zelfs de moeder van de trainer 
nog bij. Lazovic leek op dood spoor 
bij PSV tot Fred Rutten in Eindhoven 

kwam. Die kreeg de eigenzinnige 
aanvaller zowaar weer aan het voet-
ballen. Dat voetballers echter gauw 
vergeten, bleek toen hij Rutten op 
de hoogste stelde van de Russische 
interesse en hem vertelde dat hij het 
niet kon opbrengen om tegen RKC 
te spelen. ‘Mijn kop staat er niet 
naar’ zou de Serviër hebben gezegd. 
Een fraai staaltje misplaatst gedrag. 
Die foto kan zo snel mogelijk de 
prullenbak in.

Gelukkig levert zijn vertrek geen kale 
plek aan de wand op, want er komt 
onmiddellijk een dreigende beeltenis 
van Andy van der Meyde te hangen. 
Waarschijnlijk met moeder en hond, 
want de voormalige rechtsbuiten van 

Ajax kwam de afgelopen jaren louter 
met vreemde verhalen in het nieuws. 

Bij Inter (32 wedstrijden in twee 
seizoenen) hield ‘De Sluipschutter’ 
er een dierentuin op na met geiten, 
fretten, landschildpadden, papa-
gaaien, zebra’s en een kameel. In 
zijn Everton-periode (20 wedstrijden 

in vier seizoenen) werd hij onder 
andere beroofd van acht rolexen, 
twee auto’s en zijn hondje Mac. De 
laatste kreeg hij terug door losgeld 
te betalen.
 
Zelfs toen zijn moeder bij hem in 
Liverpool kwam wonen, slaagde Van 
der Meyde er niet in om op het spor-
tieve pad terug te keren. Toch heeft 
Fred Rutten een ‘heel goed gevoel’ 
bij hem, want hij kent Van der Meyde 
nog uit zijn periode bij Twente. “Als 
er iemand is die Van der Meyde kan 
redden, is het Rutten wel”, aldus 
Jan Reker. “Bovendien is het een 
heel klein risico wat we nemen.” Ik 
ben benieuwd of het een gelukkig 
huwelijk gaat worden... 

In de catacomben van het 
PSV-stadion hangen de foto’s 
van alle spelers uit de huidige 
selectie. Op zich is dat niet zo 
opmerkelijk, want in menig 
voetbalstadion vind je rondom 
de kleedkamers foto’s en 
posters uit heden en verleden. 
Bij die van PSV blijf je echter 
iets langer staan. Dat heeft 
met de pose te maken waarin 
alle spelers zijn vastgelegd. 
Normaal gesproken tref je zo’n 
beetje elke voetballer aan in 
een zelf bedacht standje.

PSV en Andy van der Meyde: 
een gelukkig huwelijk?
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G-nieuws

G-voetbal is niet alleen voor gehandicapten...
Iedereen denkt dat G-voetbal staat voor Gehandicapten-voetbal…… Zo is 
het zo’n 20 jaar geleden niet helemaal bedacht door de KNVB. Er was al A, 
B, C, D, E en F-voetbal dus voor de nieuwe leden met een beperking werd 
de volgende letter in gebruik genomen….Jawel de G!

In de volksmond is die G al snel vervangen door “Gehandicapten”. 
Eigenlijk wel jammer dat juist die letter G aan de beurt was. Inmiddels 
worden “gehandicapten” meestal mensen met een verstandelijke of 
lichamelijke beperking genoemd. En dat klinkt wat vriendelijker.
Vaak horen we andere UDI-leden tegen elkaar zeggen: zij voetballen 
gewoon, er lopen spelers op dat veld die helemaal niet gehandicapt zijn,  
ik zie niks aan ze, poeh…die schiet net zo hard als ik, enz. 
Het woord gehandicapt dekt dan ook al heel lang niet meer de lading... 
Voor iedereen die om wat voor reden dan ook niet fijn in een regulier team 
kan voetballen, kan G-voetbal een oplossing zijn.

Wij zouden onszelf liever S-team (special) noemen of FE-team (for 
everybody) of……is er iemand die nog een betere naam weet voor een 
team wat graag normaal doet wat normaal kan en speciaal doet wat 
speciaal moet? 

Met 2 teams aan de 
voorjaarscompetitie 
begonnen!
De G1 is de competitie sterk 
begonnen. De wedstrijd tegen de 
Venlosche Boys werd dik gewon-
nen…… zodoende dachten de 
G1-spelers dat de wedstrijd tegen 
HVV-Helmond ook een makkie 
ging worden. Dat viel effe tegen. 
De eerste helft liep het helemaal 
niet… … spelers konden elkaar niet 
vinden, passes waren slordig en er 
werd alleen maar verdedigd, niet 
aangevallen.
De rust werd gebruikt om alle 
neuzen de zelfde kant op de laten 
wijzen. De tweede helft was er dan 
ook prachtig voetbal te zien. Helaas 
bleef de stand op 5-4 steken. 

De G2 mocht voor haar eerste 
wedstrijd helemaal naar MVC’ in 
Maasbree. Al vanaf het begin bleek 
dit een spannende pot voetbal. 
MVC leek wat sterker maar gelukkig 
stond Jelle zeer goed te keepen. 
Uiteindelijk kwam MVC toch op 
een 3-0 voorsprong. Na de ranja 
kwam UDI echter ook op stoom. 
Ballen werden afgepakt en er werd 
sterk samengespeeld. Zo kwam 
UDI terug tot 3-2! Voor de tweede 
wedstrijd was Schijndel de tegen-
stander. Daar hadden we nog nooit 
tegen gespeeld. Zij bleken een 
maatje te groot. Er werd dik verlo-
ren. Toch konden de coaches een 
compliment uitdelen: iedereen was 
super sportief gebleven.

Belangrijke data:
• 30 mei:     
familie-vriendentoernooi 
bij UDI’19 voor G1 en G2

• 4, 5 en 6 juni:  
Nationale Special Olympics 
Venlo is op uitnodiging
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De meeste wedstrijden verlopen 
op een goede en sportieve manier 
zodat iedereen, voetballers, spelers, 
coaches, scheidsrechter en ouders 
er veel plezier aan beleven.
Helaas worden kinderen soms met 
onsportief gedrag geconfronteerd. 
Het is daarom belangrijk dat kin-
deren al vroeg leren wat fair play 
inhoudt en hoe zij zich fair kunnen 
gedragen. Natuurlijk is hier een 
uitdagende taak weggelegd voor 
leiders en trainers. Toch zijn het de 
ouders die hier de grootste invloed 
op hebben. Het is belangrijk dat ou-
ders met hun kinderen praten over 
fair play.

Enkele tips (of eye-openers) die 
wellicht nuttig kunnen zijn:
•  Ouders kunnen de nadruk op de 

beleving van het kind leggen in 
plaats van op het resultaat. Na een 
wedstrijd kunnen ze vragen of ze 
lekker gespeeld hebben, of ze het 
leuk vonden en pas daarna of ze 
gewonnen hebben. 

•  Voor kinderen is het vaak verve-
lend om te verliezen. Dat gevoel 
kunnen ouders beperken door te 
benadrukken dat het kind toch 
goed gevoetbald heeft. Er zit een 
verschil tussen prestatie (dat wat 
het kind doet) en resultaat (winnen/
verliezen).

•  Complimenten over inzet en spor-
tief gedrag slaan net zo goed aan 
als complimenten over het resul-
taat. Probeer te bekijken wat al 
beter gaat dan de vorige keer. Dat 
is vaak een complimentje waard. 

•  Grijp snel in bij onsportief gedrag 
van het kind. Leg uit waarom het 
onsportief is en hoe het beter 
had gekund. Argumenten hierbij 
kunnen zijn dat een overwinning 
eigenlijk alleen maar waarde heeft 
als die eerlijk behaald is en dat 
je bij alles wat je doet rekening 
moet houden met de gevoelens 
van mede- en tegenspelers en de 
leiding. 

•  Leer het kind zich in te zetten voor 
het team/de vereniging. De ver-
eniging steekt veel tijd in de jonge 
sporters. De vereniging verwacht 
daar iets van terug en moet op de 
leden kunnen rekenen. Je kunt je 
team/ vereniging niet laten zitten 
door, zonder goede reden, niet op 
te komen dagen op trainingen of 
wedstrijden.

•  Als de ouder naar sport kijkt of zelf 
actief sport moet hij/zij een voor-
beeld voor fair play zijn. Kinderen 
imiteren vaak (bewust of onbe-
wust) ouderlijk gedrag en denken 
dat dat het juiste is.

•  Topsport, waarmee kinderen door 
de media geconfronteerd worden, 
kan een negatief effect hebben 
op het fair play-gedrag van de 
jonge sporters. Leer het kind dat 
sommigen dingen die bij topsport 
voorkomen niet goed zijn. Leg het 
kind ook uit dat onsportief gedrag 
nooit goed te praten is, maar dat 
bij topsport hele andere (bijvoor-
beeld financiële) belangen spelen.

Benadruk of beloon 
sportief gedrag van het 
kind. Bijvoorbeeld als hij 
de winnaar heel spontaan 
feliciteert, als hij zegt 
dat de ander verdiend 
gewonnen heeft, als hij 
minder goede spelers 
helpt of als hij toegeeft dat 
hij een fout maakte. Een 
team/sporter die verloren 
heeft, maar zijn best 
heeft gedaan en sportief 
gespeeld heeft, verdient 
een groot compliment. 

Ouders langs de lijn

Nu de lente er weer 
aankomt en dus ook 
het mooie weer, zien we 
steeds meer ouders langs 
de lijn! Dat zien we bij 
UDI’19 graag. Voor een 
voetballend kind is het 
belangrijk dat ouders 
interesse tonen.  Het ene 
kind heeft stimulans nodig 
om ‘de moed niet op te 
geven’, het andere kind 
ervaart het gewoon als 
positief en dat geeft hem 
nog meer plezier in het 
voetballen. 
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Mijn naam is Pieter Langenhuijzen. 
Ik ben geboren op 11 januari 1955 
in Uden. Inmiddels dus 55 jaar 
jong. Ik ben al bijna 33 jaar gelukkig 
getrouwd met Franka en wij hebben 
samen twee hele lieve dochters 
Kristel en Yvonne die alweer een 
paar jaar samen wonen met Joost 
Janssen en Marc v.d.Akker. Sinds 
Januari van dit jaar ben ik ook nog 
voor de eerste keer opa geworden 
van een prachtige kleinzoon (Senn) 
van onze Kristel en Joost. Als alles 
goed gaat worden wij in oktober 
weer opa en oma van een kleinzoon 
of kleindochter van ons Yvonne en 
Marc.
 
Wij zijn in 1988 gestart met 
Montage Techniek Uden B.V. een 
montage bedrijf in kunststof en 
aluminium kozijnen in de renovatie 
sector en gevestigd op Oostwijk in 
Uden. Wij hebben vorig jaar helaas 
ons personeelsbestand moeten 
inkrimpen in verband met de 
recessie. We werken nu nog met 8 
mensen waaronder mijn broer Paul.
 
Ik ben in 19.. (ben het even kwijt!!!) 
bij UDI gekomen met de bedoeling 
om daar te gaan voetballen bij het 
toenmalige UDI-16 wat nu UDI-12 
(ZSTN) is.  Bij dit elftal voetbalde  
mijn broers Erik en Paul en een 
vriend van mij Herman de Bruin. 

Ik heb daar echter nooit gevoetbald 
want de toenmalige leider werd 
ziek en ze hebben mij maar leider 
gemaakt wat ik vele jaren met 
plezier heb gedaan. In die jaren ben 
ik ook nog vele jaren shirtsponsor 
geweest van de meisjes van UDI.
 
Ondertussen zit ik alweer een 
hele tijd op zondagmorgen op het 
wedstrijdsecretariaat. Ben daar 
om 7.30 aanwezig en probeer zo 
goed als het kan een en ander in 
goede banen te leiden samen met 
Tinie Timmers, Jan Swinkels en 

Toon Kleijnen. Daarnaast verricht ik 
nog wat hand- en spandiensten bij 
Wilma achter de bar.
 
Zondagmiddag ben ik meestal bij 
de thuiswedstrijden van Blauw 
Geel waar mijn schoonzoon in het 
eerste speelt.  En als straks onze  
kleinkinderen groter zijn dan gaat 
er een hele nieuwe wereld voor ons 
open. 

Pieter Langenhuijzen

 

Ik geef 
de pen door...

Ik geef de pen door aan Paul Langenhuijzen. 
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De Jeugd Activiteiten 
Commissie zit niet stil…

Inmiddels hebben er weer 
tal van activiteiten de 
revue gepasseerd voor 
onze jeugd. We noemen: 
het pietenvoetbal voor de 
F-jes, de filmpjesactiviteit 
gedurende de winterstop, 
het carnavalsvoetbal met 
bezoek van de jeugdprins 
en natuurlijk het altijd 
sfeervolle en gezellige 
Kerstzaalvoetbaltoernooi 
in De Stigt. Toch is de 
J.A.C. ook de tweede 
seizoenshelft weer volop 
in beweging om een 
aantal leuke activiteiten 
te organiseren. Wij grijpen 
deze Voorzet aan om het 
een en ander even onder 
de aandacht te brengen:

De JAC – jeugdpagina    

maart/april
Vanaf deze Voorzet zal de J.A.C. iedere uitgave een jeugdpagina 
gaan verzorgen. Deze pagina bevat o.a. voetbalgerelateerde puz-
zels, stripjes & moppen. Eigenlijk alles wat voor onze jeugd leuk is 
om te lezen en/of te doen. Wij hopen dat er op den duur ook leuke 
inzendingen vanuit de jeugd gaan komen, zodat het een interactieve 
pagina gaat worden. Kijk dus snel in deze Voorzet voor de eerste 
JAC – jeugdpagina! 

Horror Night C/D 

27 maart
Op het moment van schrijven heeft deze activiteit al plaatsgevon-
den. Na het succes van vorig jaar hebben wij besloten weer een C/D 
– activiteit te organiseren. Dit jaar hebben we lekker gegriezeld in de 
Udense bossen middels een spooktocht. De spelers zijn vervoerd 
naar Naat Piek en werden aldaar opgevangen door duistere figuren. 
Ze werden geleid naar het startpunt om vanaf daar een uur lang in 
de duisternis rond te dwalen. De tocht was uitgezet met lichteffecten 
en touw. Onderweg zijn er tal van scènes gespeeld met o.a. zeilen, 
doodskisten en bebloede maskers. Onderweg waren er vragen die 
natuurlijk afleidden van de omgeving, maar die wel correct beant-
woord moesten worden, wilde men in de prijzen kunnen vallen. 
Naderhand was in het clubhuis de prijsuitreiking en werden nog 
even alle ervaringen uitgewisseld. Wij hopen dat deze activiteit in de 
smaak is gevallen en dat er ook komend jaar weer een vervolg komt!

WK-pool jeugd     

April t/m juni
Het zal u niet ontgaan zijn dat het WK-voetbal voor de deur staat 
komende zomer. De J.A.C. houdt daarom voor de jeugd een WK-
pool. In april/mei zullen daarvoor formulieren verspreid worden. 
Je zult voor een aantal wedstrijden de toto-uitslag moeten voor-
spellen en ook moeten raden wie in de volgende ronden komen. 
Ook zijn er een aantal vragen te beantwoorden. Wie dat het beste 
kan, maakt kans een van de zeer mooie prijzen die te verdienen 
zijn. Er zal verder voor de eerste zoveel inzendingen nog een leuk 
aandenken beschikbaar zijn. Deelname is gratis en uiteraard hart-
stikke leuk!

Zeskamp 
+ BBQ A/B   
 
Midden mei
De titel zegt het al: 
we willen een leuke activiteit 
gaan organiseren voor onze 
oudste jeugd. Momenteel wor-
den de plannen uitgedacht, 
maar vast staat dat het een 
aantal voetbal- en niet voet-
balgerelateerde spelen worden 
met aansluitend een lekkere 
BBQ. 

Daarna kan er lekker nage-
praat worden onder het genot 
van een drankje op terras of 
in de kantine, zonder verdere 
verplichtingen. Meer informa-
tie volgt!
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Weekendkamp E/F

11,12 en 13 juni
De laatste grote activiteit voor 
dit seizoen is het weekendkamp 
dat georganiseerd wordt voor 
alle E’s en F’jes van onze ver-
eniging. Dit jaar met het toepas-
selijke  thema “het zUDI-afrika 
weekendkamp”, met een knipoog 
naar het land Zuid-Afrika waar 
het WK gehouden wordt en onze 

eigen vereniging. Inmiddels zijn 
de voorbereidingen weer in volle 
gang. Zo is de grote F-slaaptent 
alweer besteld en zijn ook dit jaar 
weer de stormbaan, de zeephel-
ling en het zwembad weer van 
de partij. Het is ieder jaar weer 
een hele klus om alle spelletjes 
te bedenken en een aantal van 
onze J.A.C.-ers zijn daar al vanaf 
het begin van het jaar druk mee 
bezig. Het blijft natuurlijk een hele 

organisatie om een kamp met in 
totaal zo’n 250 kinderen en bege-
leiders in goede banen te leiden 
en te zorgen, dat iedereen een 
fijn kamp meemaakt. Ieder jaar is 
het kamp daarom weer een hele 
belevenis! De komende periode 
zal er meer inschrijfinformatie be-
schikbaar komen, zodat iedereen 
mee kan doen. Zorg dat je later 
kunt zeggen: “Ik was er bij!”. 

Al met al kun je, zoals de titel zegt, 
dus stellen dat de J.A.C. zeker niet 
stil zit. We hebben een commissie 
met 10 leden, die zich stuk voor 
stuk voor de volle 100 % inzetten 
om het de UDI – jeugd zo goed 
mogelijk naar de zin te maken bij 
onze vereniging UDI’19. Dát is onze 
doelstelling en daar werken wij in 
deze tweede seizoenhelft weer 
volop aan!  

Daarbij is input zeker welkom. 
Wij staan altijd open voor vragen, 
ideeën, opmerkingen, leuke 
activiteiten en aanmeldingen van 
nieuwe leden. Wij zijn te bereiken 
via ons e-mailadres jac@udi19.nl 
of neem eens een kijkje op onze 
webpagina: www.udi19.nl/jac. 
 Rest ons alleen nog iedereen een 
vrolijk Pasen toe te wensen. En wij 
hopen elkaar, na de paasdagen, te 

begroeten bij een van de genoemde 
J.A.C. - activiteiten. Jullie doen 
toch zeker ook allemaal weer mee? 
Want….

Wij zitten niet stil, jullie 
zeker toch ook niet???

Groetjes,
De Jeugd Activiteiten Commissie 

JAC JEUGDPAGINA

Zoek de 5 verschillen
Oplossingen te vinden 
op www.udi19.nl/jac

Een supporter tegen de scheids-
rechter: “Waar is je hond?” De 
scheidsrechter, verbaasd: “Ik heb 
helemaal geen hond.” De suppor-
ter: “Wat? Blind en geen hond!

Waarom heeft het PSV-stadion 
geen dak dat dicht kan? Dan kan 
het publiek eens echte sterren 
zien!

Een Feyenoord-fan komt met 
honderdenvijftig euro aan de 
kassa. Vraagt de man achter de 
balie wat moet je hebben: een 
seizoens kaart of een speler?

Wist je dat ze in De ArenA het 
veld helemaal bedekt hebben met 
A4-tjes? Ajax schijnt namelijk op 
papier best een goede ploeg te 
hebben!

Een politieagent vraagt aan een 
UDI-1 speler: “Uw bal vloog over 
straat, schoot een ruit van een 
passerende auto aan diggelen, 
waarna de auto daarna tegen een 
boom vloog. Wat heeft u daarop 
te zeggen?”. De UDI-1 speler: 
“Mag ik mijn bal terug?”.

Weet jij een leuke (voetbal)mop 
stuur deze dan naar jac@udi19.
nl en dan komt jouw mop in de 
Voorzet.
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Wie is Wim van Cuijk?
49 Jaar geleden werd Wim geboren. 
Hij is getrouwd met Anja en zijn in 
het gelukkige bezit van  3 kinderen. 
Lieke, Robin en Lisa.
Robin voetbalt bij UDI’19. Wim 
werkt in de voedingsbranche 
en heeft 4 eigen bedrijven. Hij 
ontwikkelt concepten voor kant en 
klaarmaaltijden, fruitsappen, soep 
en sauzen en verpakkingsdesign.

Hoe ben je bij UDI’19 terecht 
gekomen?
Op zijn negende is hij bij UDI’19 
begonnen. Van 1983 tot 1986 heeft 
Wim betaald voetbal gespeeld 
bij NEC. Met NEC heeft hij ook 
Europees Voetbal gespeeld. Bij 
UDI’19 25 voetbalseizoenen. In 
zijn voetbalcarrière behaalde Wim 
zestien keer een kampioenschap. 
Slechts één keer heeft Wim kennis 
gemaakt met het degradatiespook. 

De jaren bij UDI’19 waren voor Wim 
de mooiste voetbaljaren. Tijdens de 
kampioensjaren bestond UDI 1 uit 
twee  vriendengroepen die het erg 
goed met elkaar konden vinden.
Binnenkort viert Wim zijn 40 jarig 
lidmaatschap bij de club. 

Wie inspireert je?
‘Zoveel mensen….!’ Van mensen 

kun je volgens Wim heel veel leren. 
‘Ik vind het leuk om mensen te 
analyseren.’ Hij is erg leergierig als 
het over de mens gaat!

Hoe zie je jezelf over 10 jaar? 
Bij UDI’19 en privé?
“Bij UDI’19 ben ik nog steeds 
betrokken, maar niet meer 
technisch verantwoordelijk”. 
(Wim zit in het bestuur als 
eindverantwoordelijke voor de 
Technische commissie). Hij denkt 
dat UDI’19 in de TOP-klasse 
voetbalt, met hopelijk zijn zoon 
Robin in UDI 1!
Privé hoopt Wim minimaal tot zijn 
80ste te werken! Weliswaar in 
een ander tempo en een kortere 
werkweek. Hij wil wel graag een 
ondersteunende rol blijven spelen 
binnen zijn bedrijven.

Hoe ziet je ideale avond eruit?
De ideale vond is een avond met 
vrienden/familie op bezoek! Onder 
het genot van een lekker glas wijn 
gezellig buurten! Wim heeft graag 
mensen om zich heen!

Wat is je beste karakter 
eigenschap?
Wim is erg betrokken bij andere 
mensen, familie en vrienden!

Wat is je slechtste eigenschap?
Wim vindt zichzelf soms iets te 
rechtlijnig. Dit is voor Wim een 
valkuil. 

Ben je zelf een actieve supporter 
van een voetbalclub?
Van kinds af aan heeft Wim zich 
achter Ajax geschaard. Als AJAX 
goed speelt kan Wim daar erg van 
genieten. Maar naar een wedstrijd 
van PSV kijkt Wim ook. UDI’19 is 
toch wel zijn club. Hij bezoekt alle 
uit- en thuiswedstrijden van het 
eerste elftal.

Twee keer drie kwartier met 
Wim van Cuijk.

“Op alle niveaus is de 
club lekker bezig.” Wim 
is trots op wat er wordt 
bereikt. Ook de route die 
UDI nu heeft gekozen 
met betrekking tot de 
Jeugdopleiding en het 
eerste elftal kan de 
goedkeuring van Wim 
krijgen. 





                                                                           
het voetbalblad voor de grootste familie van Udenmaart 2010

Met wie zou je 12 uur in een 
ruimte willen doorbrengen?
Van Gaal- van Basten- van 
Marwijk?
Het is voor Wim meteen duidelijk 
dat dat van Gaal zal zijn. Van 
deze man kun je volgens Wim het 
meeste leren. Van Marwijk staat als 
persoon dichter bij Wim. Van Gaal 
is echter ‘eigenzinnig, innovatief en 
daarom heel leerzaam’!
Met van Basten heeft Wim helemaal 
niets. Hij vindt hem als trainer zwaar 
onder de maat.

Wie wil je een enkeltje naar de 
maan geven?
Hierover denkt Wim diep na. 
Hij heeft niet snel een hekel 
aan mensen. Maar mensen die 
verantwoordelijk zijn voor het leed 
in de 3e wereldlanden (heilige 
oorlogen en die uitzijn op eigen 
gewin),  mogen wat Wim betreft 
naar de maan!!!!!

Wat vind je van de club UDI’19?
“Op alle niveaus is de club lekker 
bezig.” Wim is trots op wat er wordt 
bereikt. Ook de route die UDI nu 
heeft gekozen met betrekking tot 
de Jeugdopleiding en het eerste 
elftal kan de goedkeuring van Wim 
krijgen. Ook ziet hij dan andere 
clubs deze route gaan volgen. Daar 

geniet hij van omdat UDI’19 voor 
veel verenigingen gezien wordt als 
een voorbeeld waar het anders 
kan!! 
Wat mis je binnen de 
vereniging?
“Eigenlijk niet veel”! Het is alleen 
jammer dat veel ouders denken dat 
alles vanzelfsprekend is.” Terwijl 
ouders best een bijdrage kunnen 
leveren (met ondersteuning, trainen, 
rijden naar uitwedstrijden en helpen 

met een activiteit.)
Iedereen moet zijn/haar talenten 
inzetten binnen de club. “Samen 
moeten we het doen”! Ook zou het 
fijn zijn als de lagere elftallen meer 
worden betrokken bij de vereniging. 
“Een club is meer dan alleen op 
zondag een balletje trappen!”

Heb je nog iets toe te voegen?
Volgens Wim is alles wel zo’n beetje 
besproken. 

Wel wil hij nog even laten weten 
dat hij samen met zijn oude 
voetbalmaten en grote vrienden 
(Bart van Lanen en Lammy van 
Hooft) op 2 mei met de fiets naar 
Santiago de Compostela vertrekken.
Dit is voor het goede doel. Het 
zou erg fijn zijn als u deze mannen 
ondersteunt met deze uitdaging. De 
opbrengst is voor de Clinicclowns 
en de jeugdopleiding van UDI’19!  
Hierover kun je meer lezen  in deze 

Voorzet en op de site. 

Wim, bedankt voor je tijd. Ik ben 
in een paar uurtjes veel te weten 
gekomen over je werkzaamheden 
op je werk en bij UDI’19. Ik vond 
het erg gezellig!  

Marie-louise van de Burgt

De ideale vond is een avond met vrienden/familie op 
bezoek! Onder het genot van een lekker glas wijn gezellig 
buurten! Wim heeft graag mensen om zich heen!
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UDI ZSTN 2? 

Beste sportvrienden & vriendinnen,

Vanaf 17 december vorig jaar hebben we te kampen 
met sneeuw, vorst, regen en ijzel. Dit betekent dat we 
pas na 12 weken de eerste competitiewedstrijd hebben 
kunnen spelen in de 2e helft van het voetbalseizoen. 

Overigens hebben we als team, door deze barre 
omstandigheden, het voetbal niet echt gemist, want we 
hebben in de afgelopen periode kunnen genieten van 
diverse feestdagen en evenementen. 
Zoals de zelf georganiseerde Nieuwjaarsreceptie, de 
Pronkzittingen van CS de Knoerissen en natuurlijk van 
5 dagen Carnaval. 
Verder hebben de geblesseerde spelers zich in alle rust 
kunnen herstellen en niet geblesseerde spelers zijn op 
hun eigen tempo gaan trainen. Zò skón kant zen!

Op 7 maart heeft UDI ZSTN dan eindelijk de eerste 
competitiewedstrijd gespeeld, thuis tegen het altijd 

lastige Gassel. De eerste helft was 
dramatisch en we gingen dan ook 
de rust in met een 0-2 achterstand. 
Het leek wel of de spelers nog 
in hun winterslaap zaten. Door 
een heerlijk bakkie thee en een 
donderspeech van trainer/coach 
Joep wist hij de spelers uit hun 
winterslaap te halen. Dit resulteerde 
in de 2e helft tot voetbal met een 
winnaars- mentaliteit en het leverde 
uiteindelijk de zeer verdiende 3-2 
overwinning op. Deze belangrijke 
3 punten geeft uitzicht om mee te 
strijden tot de hoogst haalbare plaats 
in deze spannende competitie. Zò 
skón kant zen!

Tot slot hopen we dat het 
seniorenbestuur een geweldige 
afsluiting van het voetbalseizoen 
weet te organiseren voor alle lagere 

senioren teams. 
Hierbij enkele suggesties: Live band (bijv. DOB), 
voldoende voorraad aan etenswaar, muziek die 
zowel binnen- als buiten te beluisteren is, een BBQ, 
duidelijk kenbaar maken welk elftal team van het jaar 
is geworden en ruim voldoende consumptiebonnen, 
kortom een feestmiddag/avond die klinkt als een klok. 
Zò skón kant zen!

Wij wensen iedereen fijne Paasdagen en alle teams een 
succesvol 2e seizoenshelft toe. 

Met vriendelijke sportgroet,

Namens UDI ZSTN

Joep  Trainer/Coach

Theo  Financieel Manager / Wedstrijdverslaggever

Perry Verzorger

Tom  Assistent Scheidsrechter

René  Assistent Coach / Relatiebeheer

Winterstop: 
Zò skón kant zen!
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F-kes:Minus van Eijl Cup
Datums: Zaterdag 10 - 17 en 24 
april. De wedstrijden beginnen om 
18.00 uur. Op zaterdag 24 april 
volgt na afloop de prijsuitreiking. 
Voor alle spelers is er een 
herinnering en voor de poule 
winnaars een grote beker.
Programma volgt later via de UDI 
website.
LET OP: de kinderen spelen 2 
wedstrijden op een dag, ’s morgens 
de competitie en ’s avonds de 
spannende MINUS wedstrijd.

F-kes: een Penalty 
bokaal winnen
Op zaterdag 15 mei worden de 
nieuwe winkels van Hendriks, Cor 
van de Wiel en Colora geopend. 
Alle F spelers van de voetbalclubs 
in de gemeente Uden worden 
hiervoor uitgenodigd. Zij gaan 
strijden voor de SUPER grote 
Wisselbokaal. Eerst de voorronden 
en daarna de grote finale!
Voor alle deelnemende kinderen 
een leuke en smakelijke verrassing.
Verdere info en programma volgt 
via de UDI website en de leiders.

F-kes:  E + F 
Weekendkamp: 12 + 13 
juni
Als een van de laatste activiteiten 
van het seizoen wordt er ook 
dit jaar weer een weekendkamp 
georganiseerd. Verdere informatie 
volgt nog, maar dat je dit mee moet 

maken is duidelijk. Met de F-groep 
in een grote tent slapen en een 
weekend heel veel leuke spellen 
doen dat wil iedereen wel. Maar het 
is ook reuze spannend voor veel 
kinderen. Jaarlijks doen er ruim 120 
kinderen van de F groep mee!!!!! 
Veel F leiders en trainers zijn hier 
ieder jaar weer bij. Verdere info 
volgt nog.

F-kes Kampioenen
Nu nadert het einde van het 
seizoen, de laatste spannende 
wedstrijden.
Hopelijk mogen we aan het eind 
van het seizoen weer enkele F 
teams als kampioen huldigen. 

Groetjes, Christa van der Wijst.  

Telefoon 254655 of 06-12100747    

Email: groepsleider.f@udi19.nl

F-kes tijd



                                                                           
het voetbalblad voor de grootste familie van Udenmaart 2010



het voetbalblad voor de grootste familie van Udenmaart 2010

Totaal aantal leden : 1589

Adreswijzing doorgeven of afmelden als lid? Via E-mail: ledenadministratie@udi19.nl of door middel van het  
invullen van een formulier in het clubhuis of schriftelijk bij het Algemeen Secretariaat, Postbus 719, 5400 AS  Uden.

Tinie Timmers, ledenadministrateur
tel. (0413)250114 of 06-53898663

Indeling jeugdleden voor het 
volgend seizoen

Jongens
Aan het einde van het seizoen 
worden alle “2e jaars” 
doorgeschoven naar de volgende 
leeftijdsgroep; dit betekent dat:
•  A-junioren, geboren in 1991,

overgaan naar de seniorenafdeling
•  B-junioren, geboren in 1993,

overgaan naar de A-groep
•  C-junioren, geboren in 1995,

overgaan naar de B-groep
•  D-pupillen, geboren in 1997,

overgaan naar de C-groep
•  E-pupillen, geboren in 1999,

overgaan naar de D-groep
•  F-pupillen, geboren in 2001,

overgaan naar de E-groep
•  Minipupillen, geboren vóór

1 september 2004, gaan in
principe over naar de F-pupillen;
ouders/verzorgers krijgen hierover
binnenkort bericht.

Meisjes
Bij het formeren van teams wordt 
uitgegaan van de navolgende 
standaardleeftijdsindelingen:
• Meisjes A: geboren in 1992-1993
• Meisjes B: geboren in 1994-1995
• Meisjes C: geboren in 1996-1997
• Meisjes D: geboren in 1998-1999

Spelerspassen
De ouders/verzorgers van de  
E-pupillen, die aan het einde van dit
seizoen overgaan naar de D-groep,
hebben inmiddels een schrijven
ontvangen met het verzoek om een
pasfoto in te leveren voor een aan
te maken spelerspas of zullen dit
binnenkort ontvangen. Dit geldt
ook voor meisjes, die geboren zijn
in 1999.

Stoppen bij onze vereniging?
Vriendelijk verzoek om, indien 
je besloten hebt om te stoppen 
bij onze vereniging, zo spoedig 

mogelijk af te melden als lid met 
als datum “einde seizoen”, zodat 
hiermede bij de planning voor 
volgend seizoen rekening gehouden 
kan worden.

Overschrijvingen
Leden, geboren vóór 1998, die 
volgend seizoen bij een andere 
vereniging willen gaan spelen, 
dienen na het einde van de 
competitie, maar vóór 15 juni 
a.s., overschrijving aan te vragen;
hiervoor kun je, bij voorkeur met
een van je nieuwe vereniging
ontvangen formulier, terecht bij de
ledenadministrateur. Voor jongere
leden volstaat een, eveneens
bij hem te verkrijgen, verklaring
van speelgerechtigheid. In beide
gevallen is volledige betaling van
contributie een voorwaarde en
dient, voor zover van toepassing,
de spelerspas te worden
bijgevoegd.

Ledenadministratie
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